
Usposabljanje na vseh ravneh
' Občlnskl komlte ZKS Ljubljana Center se J^šestal

na 23. sejl v torek, 25. decembra. Med drugim je
ugotovll odgovornost vseh petih članov razpuščene
osnovne organizacije ZK PIK Vinkovd, TOZD Borind,
PE Ljubljana In jlm Izrekel ustrezne ukrepe. Obširno
so razpravljali o Idejnopolitičnem usposabljanju in o
gibanju članstva. Predsedstvo Je na lastno željo
razrešllo funkcije članico predsedstva Marijo MarkelJ
in namesto nje izvolilo Štefko Šiftar.

Iz poročila o idejnopoliti-
čnem usposabljanju članstva
je med drugim zapisana ugo-
tovitev, da je potrebno zaradi
^apletenih razmer in zaostre-
riih družbenih protislovij v
družbi posvetiti več pozorno-
sti tudi idejnopolitičnemu
usposabljanju članov. Komu-
nisti so ocenili, da so se do-
slej premalo zavzeli za obli-
kovanje in izvajanje piogra-
mov idejnopolitičnega uspo-
sabljanja. Osnovne organiza-
cije med drugim ugotavljajo,
da potrebujejo vcč pomoči,
zlasti tiste, ki imajo promalo
članov. Razprava na seji ko-
miteja je osvetlila še nekatere
vidike tega področja delo-
var\ja.

Stane Zupančii je povedal,
da nekateri tovariši na odgo-
vornih delovnih mestih meni-
jo, da ne potrebujejo idejno-
političnega usposabljanja,
ker jim to usposabljanje za-
gotavlja že narava njihovega
dela. Francka Strmole je v
zvezi s tem poudarila, da ga
ni poklica, ki ne bi zahteval
stalno idejnopolitično uspo-
sabljanje. Na Vrhovnem so-
dišču SRS imajo na primer
natančno izdelan program te
dejavnosti, ki ga tudi izvajajo.
Čedo Mokole je spomnil na
zelo razširjeno obliko v obči-
ni Center, ko imajo v krajev-
nih skupnostih razprave o ak-
tualnih zadevah, ki se jih
udeležujejo ali pa jih celo vo-
dijo člani centralnega komi-
teja. V osnovnih organizaci-
jah in svetih ZK naj bi pred-
lagali določene teme, ki bi jih
potem obdelali v obliki pre-
davanj. Čeprav po eni strani
kaže, da zanimanje za teoreti-
čno usposabljanje upada, pa
je treba vendarle poudariti,
da je vse skupaj odvisno od
kvalitete.

Angela Pleš Murko je deja-
la, da je idejnopolitična ne-
usposobljenost članov vzrok,
da nismo akcijsko in idejno
učinkoviti. Usposobiti se mo-

ramo, da bomo lahko naše
delovanje usmerjali na znan-
stveni podlagi. Ana Križanič
je predlagala, naj bi obnovili
aktiv predavateljev, kajti
osnovne organizacije očitno
ne morejo biti kos tej nalogi.
V različnih sredinah se mora-
mo različno lotiti te zadeve in
opredeliti tudi različno vse-
bino.

Iz podatkov o gibanju član-
stva v občinski organizaciji
ZK (to je bil predmet poseb-
no točke dncvnega reda) je
razvidno, da jc v naši občini
493 osnovnih organizacij z'
12.214 člani. V lolu 1984 so v
11 mesecih sprojoli 107 novih
članov, 11 pa so jih izkl.jučili.-
Črtanih je bilo 48 članov, 32
pa jih je umrlo. Iz zvcze ko-
munistov je izstopilo 53 čla-
nov. Organizacija ZK v naši
občini je najštevilnejša v re-
publiki.

V razpravi so člani komite-
ja poudarili, da je za gibanje
članstva bolj pomembna kva-
liteta kot pa število članov
ZK. Idejnopolitična diferen-
ciacija je tudi vplivala na šte-
vilo članov. Albin Vengust je
menil, da beležimo največ iz-
stopov iz ZK v prvih letih
članstva. Bržkone je vzrok v
tem, da so novi člani pričako-
vali od ZK znatno več. Yse-
kakor bi morali posvetiti več
pozornosti Vzrokom za takš-
ne pojave. Zvone Novak je
dejal, da je odločitev za vstop
v ZK največkrat odvisna od
uftinkovitosti osnovne orga-
nizacije. Na žalost je še vedno
tako, da je 0 0 dejavna toliko,
kolikor je dejaven njen sekre-
tar. Marsikdaj so sprejemali
preveč kampanjsko. Po mne-
nju Vida Štempiharja je
sprejem v ZK osvisen od ak-
tivnosti osnovne organizacije.
V osnovnih organizacijah se
je nabralo precej primerov
kršenja statuta in to je vzrok
za izključitve. Večkrat spreje-
mamo sklepe, redkokdaj pa
koga pokličemo na odgovor-

nost zaradi neizpolnjevanja
sklepov. Članov ZK naj bi bi-
10 manj, vendar pa naj bodo
ti boljši in bolj prodorni.
Čedo Mokole je opozoril na
pojav, da marsikdaj nočejo
postati člani ZK tisti kandi-
dati, ki so končali seminar za
mlade komuniste. Verjetno
zato, ker so imeli v programu
preveč teorije. Francka Str-
mole je predlagala, naj bi ak-
tivirali komuniste v mladin-
ski organizaciji, kjer bi mora-
11 sistematično skrbeti na
sprejem v ZK. N. I.


